
Protokół Nr XXX/2013
z XXX sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 27 listopada 2013 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 
od godz. 1405 do godz. 1650

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą obecności. Obrady prowadziła 
Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas.

Na sesji obecni b y li:
1. Pan Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy,
1. Pan Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
2. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy Dąbrówka,
3. Pani Helena Karczmarczyk -  Sekretarz Gminy,
4. Pan Tomasz Rurarz -  Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Dąbrówce,
5. Andrzej Popławski -  obsługa prawna Urzędu Gminy Dąbrówka,
6. Sołtysi Gminy Dąbrówka zgodnie z załączoną listą obecności.

Prowadząca obrady odczytała projekt porządku obrad, który został przesłany Radnym przed XXX sesją 
Rady Gminy o następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy

6. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Wszebory,

b) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wszebory,

c) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Marianów,

d) w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego,

e) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, wprowadzenia zwolnień w 

tym podatku oraz zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso,

f) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie gminy 

Dąbrówka,

g) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów podatku rolnego,
h) w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, 

przyjmowaną jako podstawa obliczania podatku leśnego na obszarze gminy,

i) w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie gminy Dąbrówka, 

j) w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu
wartości nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury technicznej, 

k) w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu zrostu wartości 
nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na wniosek,

I) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2013 rok,
m) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2013 -2020.

7. Odczytanie podań do Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zaniknięcie obrad.

Do porządku obrad radni nie zgłaszali uwag.
W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 15 głosami „za” przy obecności 15 radnych 
w następującym kształcie:



Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XXX sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka, 

powitała wszystkich zebranych i stwierdziła, że w obradach zgodnie z listą obecności uczestniczy 15 na 

15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad w głosowaniu jawnym Jednogłośnie wybrany został Pan Aleksander Załęski.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół Nr XXIX/2013 
z 17 października 2013 r.

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 
j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Pan Janusz Getka -  Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 
Dąbrówka odczytał protokół nr 26 z posiedzenia komisji, które odbyło się w dniu 22 listopada 2013r.

Tematem posiedzenia komisji było:
1. Rozpatrzeń ie podań:

- Pani Edyta Zaręba o wyłożenie progu zwalniającego za szkołą we Wszeborach;

Członkowie komisji uznali, że inwestycja jest jak najbardziej zasadna, lecz w chwili obecnej nie 
dysponują środkami na jej wykonanie.

- OSP Ślężany -  o przesunięcie na cele inwestycyjne środków finansowych w kwocie 2 000,00 zł 
zarezerwowanych na cele bojowe.

Członkowie komisji przychyli się do prośby OSP Ślężany.

Wniosek komisji ma odzwierciedlenie w uchwale budżetowej.

- Podanie mieszkańców Małopola o namalowanie pasów w okolicach przystanku. Podanie zostało 
przekierowane do Pana Tadeusza Stańczaka pracownika Urzędu Gminy i przekazane ma zostać do 
powiatu z uwagi że jest to droga powiatowa.

2. Sprawozdanie za gospodarowanie odpadami komunalnymi za III kwartały 2013 r.
Kalkulacja kosztów i prawidłowość funkcjonowania systemu odbioru odpadów.
Członkowie komisji stwierdzili, że nowy system gospodarki odpadami na terenie naszej Gminy został 
wprowadzony dość sprawnie i na tle innych gmin wygląda dobrze.

Pan Krzysztof Kłębek - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka poinformował, że komisja 
odbyła posiedzenie w dniu dzisiejszym ti. 27 .11.2013r.
Na posiedzeniu tym nie podjęto żadnych wniosków.



Przewodnicząca Komisji Oświaty. Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka - Pani Maria Wilkowska

poinformowała., że komisja odbyła posiedzenie w dniu 30 października 2013 r. Na posiedzeniu tym nie podjęto 
żadnych wniosków.

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Gminy Dąbrówka - Pan Klusek Ryszard poinformował, 

że komisja odbyła posiedzenie w dniu 21 listopada 2013 roku.

Wnioski komisji będą przedstawiane przed podjęciem uchwał -  podatkowych.

Ad. 6 Podjęcie uchwał:

a) W sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Wszebory.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXX/226/2013 

z dnia 27 listopada 2013r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” / przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

b) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wszebory.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXX/227/2013 

z dnia 27 listopada 2013r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” / przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

c) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Marianów.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXX/228/2013 

zdnia27 listopada 2013r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” / przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) W sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego.

Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarz Gminy Dąbrówka, która poinformowała, że 
obowiązek podjęcia przedmiotowej uchwały wynika z ustawy o pożytku publicznym. Uchwały należy 
podjąć w terminie do 30 listopada.
Przewodnicząca obrad odniosła się do zapisu w załączniku nr 1 rozdział II § 6 pkt. 1 pod lit. a i b 
zaproponowała aby je uściślić.
Sekretarz Gminy zaproponowała aby do pod lit. a. dodać wyraz mężczyzn a pod lit. b dodać wyraz 
kobiet.

Prowadząca obrady odczytała zapis w pkt. 1 pod lit. a i pod literą b z naniesionymi poprawkami 
i poddała go pod głosowanie.



W głosowaniu jawnym propozycja została przyjęta jednogłośnie / 15 głosami „za” przy obecności 15 
Radnych/
W dalszej kolejności po głosowanie podany został projekt uchwały z przyjętą poprawką

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXX/229/2013 

z dnia 27 listopada 2013r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” / przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) W sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, wprowadzenia zwolnień w tym 
podatku oraz zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso.

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Gminy Dąbrówka przedstawił wniosek 
komisji o nie podwyższanie stawek podatku od nieruchomości tj. pozostawienie ich na poziomie roku 
2013.
Prowadząca obrady poddała pod głosowanie wniosek komisji o pozostawienie stawek podatku od 
nieruchomości na poziomie roku 2013.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /15 — „za” przy obecności 15 Radnych. 
Przewodnicząca obrad poinformowała, że zgodnie z przyjętym wnioskiem Komisji Budżetowo - 
Finansowej Rady Gminy Dąbrówka w roku budżetowym 2014 obowiązywać będzie Uchwała Nr 
XX/149/2012Rady Gminy Dąbrówka z dnia 23 listopada 2012r.

f)  W sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie gminy 
Dąbrówka.

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Gminy Dąbrówka przedstawił wniosek 
komisji o nie podwyższanie stawek od środków transportowych tj. pozostawienie ich na poziomie roku 
2013.
Prowadząca obrad poddała pod głosowanie wniosek komisji -  pozostawienie podatku od środków 
transportowych na poziomie roku 2013.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie / 1 5 -„ za” przy obecności 15 Radnych/ 
Przewodnicząca obrad powiedziała, że zgodnie z przyjętym wnioskiem Komisji Budżetowo - 
Finansowej Rady Gminy Dąbrówka w roku budżetowym obowiązywać będzie Uchwała 
Nr XX/150/2012 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 23 listopada 2012r.

g) W sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów podatku rolnego.

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Gminy Dąbrówka poinformował, że 
członkowie komisji wnioskują o obniżenie ceny skupu żyta z kwoty 69,28 zł za 1 dt. -  kwota podana 
przez Prezesa GUS z dnia 18 października 2013 r. jako podstawa do obliczania podatku rolnego na 
2014 r. do kwoty 38.50 zł. za 1 dt. tj. do poziomu kwoty obowiązującej na rok podatkowy 2013. 
Prowadząca obrady poddała pod głosowanie wniosek komisji o obniżenie ceny skupu żyta z kwoty 
69.28 zł za 1 dt do kwoty 38.50 zł za 1 dt
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /15 głosami -  „za” przy obecności 15 
Radnych/
W dalszej kolejności prowadząca obrady poddała pod głosowanie projekt ww. uchwały z przyjętym 
wnioskiem.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXX/230/2013 

z dnia 27 listopada 2013r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” / przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).



li) w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Gminy Dąbrówka powiedział, że na rok 

podatkowy 2013 średnia cena sprzedaży drewna nie była obniżana i wynosiła 186,42 zł za 1 m 3 Na 

rok podatkowy 2014 średnia cena drewna wynosi 171,05 zł za 1 m 3. Członkowie komisji wnioskują
o niepodejmowanie ww. uchwały.

Prowadząca obrady poddała pod głosowanie wniosek komisji o niepodejmowanie uchwały.

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /15 głosów „za” przy obecności 15 
Radnych.

Prowadząca obrady poinformowała, że podstawą do obliczania podatku leśnego będzie cena sprzedaży 

drewna podana przez prezesa GUS z dnia 21 października 2013 r. tj. 171,05 zł za 1 m3

i) w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie gminy.

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Gminy Dąbrówka przedstawił wniosek 

komisji o pozostawienie opłaty targowej na poziomie roku 2013.
Prowadząca obrady poddała pod głosowanie wniosek komisji.

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie / 15 głosami „za” przy obecności 15 
Radnych/

Prowadząca obrady poinformowała, że zgodnie z przyjętym wnioskiem w roku budżetowym 2014 
obowiązywać będzie Uchwała Nr XX/152/2012 Rady Gminy z dnia 23 listopada 2013r.

j) w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury technicznej,

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Gminy Dąbrówka przedstawił wniosek 
komisji o nie podejmowanie ww. uchwały.

Prowadząca obrady poddała pod głosowanie wniosek komisji o niepodejmowanie uchwały .
W głosowaniu jawnym wniosek przyjęty został jednogłośnie / 15 głosami -  „za” przy obecności 15 
Radnych/

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały.

W głosowaniu jawnym projekt uchwały został odrzucony /0 głosów „za” -  15 „przeciw” 15 na 15 
Radnych/

k) w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na wniosek

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Gminy Dąbrówka przedstawił wniosek 
komisji o niepodejmowanie ww. uchwały.

Prowadząca obrady poddała pod głosowanie wniosek komisji o niepodejmowanie uchwały.

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie / 15 głosami „za” przy obecności 15 
Radnych/.

W dalszej kolejności prowadząca obrady poddała pod głosowanie projekt uchwały.

W głosowaniu jawnym projekt uchwały został odrzucony / 0 głosów „za”, 15 głosów „przeciw” przy 
obecności 15 Radnych/

I) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2013 rok.

Zmiany do uchwały zostały omówione przez Panią Agnieszkę Adam - Skarbnik Gminy Dąbrówka. 
Do zaproponowanych zmian radni nie zgłaszali uwag.

Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały, 

w głosowaniu jawnym -



Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXX/231/2013 

z dnia 27 listopada 2013 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”/ przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

m) W sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2013  -  2020.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy.
Uzasadnienie do przedstawionych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Do przedstawionych zmian radni nie zgłaszali uwag.
- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę NR XXX/232/2013 

z dnia 27 listopada 2013 r.

-jednogłośnie /15 głosami ”za” przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Godz. 1515-  Prowadząca obrady ogłasza przerwę.
Godz. 1530'-  Prowadząca obrady wznawia sesję.

Ad. 7. Odczytanie podań do Rady Gminy.

Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad Pana Aleksandra Załęskiego.

- Wojewoda Mazowiecki -  rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające nieważność uchwały Nr XXIX/223/2013 
Rady Gminy Dąbrówka z dnia 17 października 2013r. w sprawie przystąpienia do programu Powiatowej Karty 
Rodziny TAKrodzina.pl.
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że przygotowując projekt przedmiotowej uchwały opierała się
0 uchwałę Rady powiatu, która została podjęta w 20l2r. i jest obowiązująca. Sekretarz powiedziała, że 
wzorowała się również na materiałach które otrzymała z Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej. Sekretarz 
poinformowała, że wszystkie gminy powiatu które przystąpiły do programu Powiatowej Karty Rodziny 
TAKrodzina.pl podjęły uchwały takiej samej treści jak nasza uchwała.
- Starostwo Powiatowe Wołomin -  pismo Starostwa Powiatowego w Częstochowie z apelem o czynne poparcie 
inicjatywy Rady Powiatu w Częstochowie, w sprawie wprowadzenia jednomandatowych okręgów wyborczych 
do Sejmu RP, w 460 okręgach mandatowych.
Pismo zostało przekierowane do komisji statutowej w celu wypracowania stanowiska.
(Przewodniczący komisji statutowej zwrócił się z prośbą do Wójta, aby radca prawny sprawdził pod względem 
prawnym projekt statutu gminy oraz projekt statutu sołectwa - dokumenty po naniesieniu poprawek przez 
komisję statutową zostały przekazane do obsługi prawnej Urzędu Gminy celem sprawdzenia).
- Gminy Klub Sportowy o zabezpieczenie w budżecie gminy na 2014 rok 50 000,00 zł.
- Państwo K i J P -  odpowiedź na pismo z dnia 15 listopada 2013r., które dotyczyło powołania i wynagrodzenia 
geodety. Pismo skierowane jest do Wójta Gminy oraz do wiadomości Rada Gminy.
Odnosząc się do podania GKS Wójt powiedział, że wszystkie podania związane z przyszłorocznym budżetem 
powinny zostać złożone do 15 października danego roku. Wójt poinformował, że w projekcie budżetu roku 2014 
zaplanowane zostały środki dla Klubu Sportowego. Podanie zostało przekierowane do Komisji Oświaty, Kultury
1 Sportu.
Wójt nawiązując do pisma Państwa K i J  P. powiedział, że chętnie przekazał by sprawę do sądu, ale 
zgromadzona dokumentacja w sprawie nie nadaje się do przekazania sądowi. Wójt poinformował, że poprzedni 
geodeta który wybrany został w drodze przetargu nie wywiązał się z nałożonych terminów. Nie została wykonana 
dokumentacja związana z rozgraniczeniem ani nie wykonane zostały prace geodezyjne dlatego została zerwana z 
nim umowa. Ogłoszony został drugi przetarg. Ponieważ cena z przetargu wyszła bardzo wysoka, przetarg został 
unieważniony i ogłoszony ponownie. Po wyborze kolejnego geodety zostały wystosowane pisma do Państwa P. i 
Pana L. z pytaniem czy wyrażają zgodę na przeprowadzenie rozgraniczenia prze wybranego geodetę i akceptują 
kwotę za która ma zostać przeprowadzone rozgraniczenie.



Pan L. odpowiedział ,że tak, natomiast Państwo P. nie wyrażają zgody, co jest zawarte w treści przedmiotowego 
pisma.
Wójt poinformował, że zobowiąże Panią Krystynę Augustyniak i obsługę prawną Urzędu Gminy, aby na kolejną 
sesję bardzo precyzyjnie tę sprawę opisali i wyjaśnili. Jeżeli radni podejmą decyzje aby sprawa została 
przekazana Wójt powiedział, że umorzy postępowanie i sprawę przekaże do rozpatrzenia sądowi.

Sekretarz Gminy powiedziała, że w piśmie padło je j nazwisko ponieważ jest stroną w sprawie a wynika 
to z dokumentacji złożonej do przeprowadzenie rozgraniczenia tj. aktu notarialnego i wypisu z księgi wieczystej. 
Z uwagi na niedopatrzenie pracownika Wójt w terminie późniejszym wydał postanowienie o uznaniu je j i je j 
męża jako strony w sprawie wyjaśniła Sekretarz.

Ad. 8 Sprawy różne i wolne wnioski.

Głos zabrał Wójt i poinformował, że projekt budżetu wraz z autopoprawką dostarczony zostanie radnym 
w najbliższy piątek (29.ll.br.). Wójt zwrócił się do przewodniczących komisji o zwołanie posiedzeń na temat 
przedłożonego projektu budżetu.
Pani Elżbieta Sowińska zapytała Wójta, którym rowem będzie odprowadzana woda z Piekarni Szwajcarskiej. 
Wójt odpowiedział, że głównym rowem melioracyjnym.
Wójt poinformował, zebranych, że w dniu 25 października 2013 r. odbyła się rozprawa apelacyjna w jego 
sprawie. Wyrok został uchylony, a sprawa trafiła do ponownego rozpatrzenia przez sąd pierwszej instancji.
Pani Agnieszka Gryglas zapytała - czy w związku z rozwiązaniem umowy z dotychczasowym projektantem na 
wykonanie projektu wodociągu dla miejscowości Ludwinów i Ostrówek mieszkańcy będą musieli ponownie 
składać oświadczenia.
Wójt odpowiedział, że wszystkie uzgodnienia i projekt roboczy są w posiadaniu Urzędu. Jeżeli nowy projektant 
uzna że projekt jest do wykorzystania, wówczas zostanie on wyłożony do wglądu mieszkańcom.
Pani Agnieszka Gryglas zwróciła się do Wójta z prośbą o powiadomienie jej - kiedy zostanie opracowany 
projekt na budowę chodnika w Ludwinowie, ponieważ chciała by zapoznać mieszkańców z jego przebiegiem. 
Pani Edyta Zaręba zwróciła się do Wójta aby zmobilizował firmę Błysk do obierania odpadów od wszystkich 
mieszkańców którzy złożyli deklaracje. Wójt odpowiedział, że w tej sprawie zostało wystosowane pismo 
dyscyplinujące do Firmy.
Pani Edyta Zaręba zapytała co dzieje się z projektem na budowę chodnika we Wszeborach. Zastępca Wójta 
odpowiedział, że zadanie będzie realizowane i na wiosnę projekt powinien zostać wykonany. Pan Zadrożny 
poinformował, że przy nowym projekcie zostanie zlecone wykonanie innego zakresu geodezyjnego przebiegu 
drogi pod warunkiem, że bezpośrednio zainteresowani wyrażą na to zgodę.
Pani Bałdyga Hanna zwróciła się do radnego z Kuligowa aby przeprowadził rozmowę z Prezesem OSP 
w sprawie umożliwienia wjazdu na teren straży - w ostatnią sobotę miesiąca kiedy odbierane są paczki 
CARITAS.
Pan Marcinkiewicz Andrzej -  prosił o naprawę wiaty przystankowej w Guzowatce. Temat podnoszony od 
sierpnia do tej pory nie wykonany. Inna sprawa poruszona przez Pana Marcinkiewicza to naprawa zarwanego 
przepustu na gruntach prywatnych u Pana R. Przepust został zniszczony podczas wykonywanej na zlecenie 
gminy konserwacji rowu.
Pani Łukasiewicz Regina podniosła temat postawienia drugiej wiaty przystankowej w Marianowie. Temat był 
podnoszony na sesji w której uczestniczyli przedstawiciele Wydziału Inwestycji i Drogownictwa i nic nie 
zrobiono w tym temacie.
Wójt wyjaśnił, że ponowienie należy wystąpić do Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Starostwa 
w przedmiotowej sprawie.
Pani Kuśkowska Helena -  w imieniu mieszkańców ul. Wspólnej podziękowała za położenie asfaltu na tej 
drodze. Druga sprawa którą poruszyła Pani Kuśkowska, to: załatanie na ulicy Norwida, trzech obniżeń które są 
bardzo niebezpieczne a powstały w wyniku przeprowadzonej kanalizacji. Z-ca Wójta wyjaśnił, że obniżył się 
poziom całej drogi i jest kwestia wykonania nakładki i wyrównania całej drogi na co potrzebne są większe 
środki. Pani Kuśkowska poruszyła również sprawę wymiany tablic ogłoszeń w sołectwach.
Pan Zdrożny Zenon odpowiedział, że wzór tablicy został już wybrany. Koszt jednej tablicy to 1 000,00 zł. 
Wymiana będzie robiona w miarę posiadanych środków. Ponadto Pani Helena Kuśkowska jako sołtys Laskowa 
prosiła o rozstrzygnięcie sprawy pomiędzy Państwem P. i L. Sprawa toczy się już dość długo, powstają przy niej 
inne różne problemy co staje się niemiłe dla wsi i gminy powiedziała Pani Sołtys. Wójt odpowiedział, że sam nie 
może zrobić rozgraniczenia musi to zrobić uprawniony geodeta. Dokumenty muszą być przygotowane w sposób 
prawidłowy aby można przekazać sprawę do rozpatrzenie przez sąd.
Czy przy wszystkich rozgraniczeniach które przeprowadzał urząd, zawsze z urzędu był wyznaczany geodeta 
zapytała Pani Helena Kuśkowska. W przypadku kiedy było przeprowadzane u mnie wznowienie granic to sama 
wskazała geodetę poinformowała Pani Helena Kuśkowska.



Wójt odpowiedział, że może być wskazany geodeta przez stronę i urząd go akceptuje. W tym przypadku są dwie 
strony i obie muszą zaakceptować wskazanego geodetę.
Pani Bałdyga Hanna powiedziała, że zwróciła się do Wójta z pismem o nieodpłatne przeprowadzenie badań 
wody we wsi. Otrzymała odpowiedź, że takie badanie może zostać przeprowadzone. Podczas rozmowy z Z-cą 
Wójta została poinformowana, że nie muszą być robione badania wody ponieważ nie wykryto zanieczyszczeń 
wody u Pana B.
Z-ca Wójta odnosząc się do tej wypowiedzi poinformował, że nie udzielał Pani Sołtys odpowiedzi na temat 
stanu wody u Pana B. ponieważ nie prowadził postępowań środowiskowych u tego Pana. Gmina może pomóc 
zorganizować odpłatne przeprowadzenie wody, ale nie jest zobowiązana do kontrolowania jakości wody 
z prywatnych ujęć.
Pan Ziółkowski Tadeusz -  podniósł temat konserwacji chodnika w Chajętach. W trzech miejscach powstały 
lekkie zaniżenia, rok temu sprawę zgłaszał pracownikowi i do tej pory nic nie zrobiono w tej sprawie. Inna temat 
poruszony przez Pana Ziółkowskiego to sprawa czy będzie prowadzona weryfikacja złożonych deklaracji 
śmieciowych przez mieszkańców ponieważ nie wszyscy wywiązali się z tego obowiązku.
Wójt odpowiedział, system jest cały czas uszczelniany, jest to tylko kwestia czasu.
Pan Ruciński Włodzimierz podziękował za położenie asfaltu na drodze Kołaków -  Sokołówek i prosił 
o wyasfaltowanie brakującego odcinka - około 250 mb tej drogi.
Pan Edward Kryszkiewicz prosił o ustawienie barierki przy rowie melioracyjnym który przechodzi przy 
chodniku z Dąbrówki do Karpina.
Sekretarz Gminy nawiązując do wypowiedzi Pani Sołtys z Laskowa powiedziała, że czuje się urażona 
wypowiedzią Pani Sołtys, ponieważ jest stroną tego postępowania. Uważa, że rozgraniczenie nie jest sprawą 
publiczną. Jest to postępowanie pomiędzy jedną stroną a drugą i organem. Wypowiadanie się w tej sprawie na 
sesji nie powinno mieć miejsca stwierdziła Sekretarz Gminy.
Pani Sołtys z Laskowa odpowiedziała, że nie wypowiadała się na temat żadnej ze stron i to ona może czuć się 
urażona.
Pan Kostrzewa Piotr zapytał co z kursem autobusowym o godz. 23.00 relacji Radzymin-Kuligów.
Wójt odpowiedział, że firma która wykonywała ten kurs pod koniec umowy stwierdziła, że nie jest 
zainteresowana aby go nadal kontynuować z uwagi na to, że jest nieopłacalny. Aby ponownie rozpatrywać ten 
temat powinien wpłynąć do urzędu wniosek od mieszkańców o przywrócenie tego kursu. Na obecną chwilę jest 
lista osób popierających przywrócenie tego kursu autobusowego.

Ad. 9 Zamknięcie obrad

Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka zamknęła obrady 
XXX sesji Rady Gminy Dąbrówka, dziękując obecnym za udział w posiedzeniu. Na tym protokół zakończono.

Sekretarz obrad

Aleksander Zalęski


